
    24. april 2018 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

Referat ordinær Generalforsamling i grundejerforening Krogholtsbjerg 2018. 
Dagsorden 
1. Valg af dirigent  –  Jens Lynge Æ14 Valgt. Dirigent erklærede generalforsamling lovlig 
indkaldt. 
2. Nedsættelse af stemmeudvalg –   Thomas Falther Æ24 & Hanne B65 Valgt. 30 
stemmeberettigede til stede. 
3. Formandens beretning. - afholdt og godkendt. 
4. Aflæggelse af regnskab – Regnskabet blev godkendt. 
5. Indkomne forslag: 
5.1 At nedsætte et udvalg  på minimum 5 personer, der i samråd med repræsentanter fra 
bestyrelsen, planlægger og udfører Sct. Hans arrangement. Sankt Hans arrangement 
afholdes lørdag den 23. juni 2018. på ”det grønne område”. hvortil der anmodes om kr. 
12.000 (Æ14). Forslaget faldt da kun 1 person valgte at melde sig til udvalget.   
5.2 At lade fastelavnsudvalget arrangere og gennemføre Fastelavnsarrangement i 2019 på 
”det 
grønne område”, hvortil der anmodes om kr. 12.000 (Æ52). Forslaget vedtaget ved skriftlig 
afstemning. 
5.3 Finansiering af annoncer i Hvidovre avis & Vestegnen om fælles loppemarked i 
grundejerforeningen 9/6 hvortil der anmodes om ca. kr. 300,- (Æ7) Forslaget vedtaget ved 
håndsoprækning. 
6. Fremlæggelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent. Budget godkendt. Forslag 
til kontingent forhøjelse til kr. 175,-  Kontingent fastsat til kr. 150,- 
7. Valg til bestyrelse: 
7.1 Formand Peter Clausen (Æ16) modtager genvalg. Peter Clausen (Æ16) genvalgt. 
7.2 Sekretær Arne Hasselmann (Æ42) modtager genvalg. Arne Hasselmann (Æ42) genvalgt. 
8. Valg af suppleanter. 
8.1 Suppleant Niels Erik (B44) valgt. 
8.2 Suppleant Thomas Falther (Æ24) genvalgt. 
9. Valg af revisor, samt suppleant. 
9.1 Revisor  Annette (Æ95). genvalgt. 
9.2 Revisor Freddy Christiansen (Æ75)  
9.3 Revisorsuppleant  Grethe (B67) valgt. 
 

 
 



 
 
 
 
 

10. Eventuelt.  
Der var en del snak om vejbump/4o km. Zone, og specielt effekten. Thomas Falther 
orinterede om forløb med vejbump og kommunikation med Hvidovre kommune. Der vil 
komme opfølgning fra kommunens side med nye målinger, for at kunne konkludere på 
effekten. Bump er efter kommunens udsagn udført korrekt efter foreskrifterne for 40km. 
Zoner . 
Bestyrelse vil kontakte politiet for at undersøge mulighed for at få foretaget fartmåling i 
relation til høj hastighed på ”skoleveje”, specifikt på Bredholtvej siges farten fortsat at 
være høj. 
 
Vedr. Placering af 40kmt skilt på Krogholtvej. 
Thomas Falthers spørgsmål til kommunen: 
Krogholtsvej 33 er første hus i vores grundejerforening (fra den retning) og skiltet står 

mellem 33 og 31. Ligeledes er det et højt skilt, hvor der faktisk er mulighed for at sætte et 

lavere skilt pga. græsstykket mellem fortov og vej. 

Svar fra kommunen: 

Vi har placeret skiltet mellem nr. 33 og nr. 31 for at undgå at placere skiltet for tæt på 

overkørslen til nr. 33. Endvidere har vi undgået at placere skiltet direkte ud for nogen af 

ejendommene. 

Du har ret i, at en anden skiltetype også kunne være anvendt. 

 
Der er enighed om at der er færre rottegener efter renovering af kloakkerne. 
 
Generalforsamling afholdes i 2019 30. april. 
 
Generalforsamling afsluttet med spisning kl. 20:03 

 

Referent  

Sekretær 

Arne Hasselmann(Æ42) 

 


